
6. sep. 2009. 

Sognefogedparkens grundejerforening. 
Medlemsmøde i ”parken” den 22. aug. 2009. 

 
Bestyrelsen havde inviteret til et uformelt møde i det grønne område for at orientere 

om, hvad der er sket siden generalforsamlingen. Det ville samtidig give mulighed for 

at stille spørgsmål og komme med kommentarer og forslag til bestyrelsen på en mere 

direkte og dermed uformel måde. 

 

Der var fint fremmøde, ca. 35 personer, heraf ca. 5 børn. Flere havde taget tæpper og 

stole med og slog sig ned i det grønne. 

 

Foreningen var vært for en forfriskning. 

 

Formanden bød velkommen og bemærkede, at det samtidig var en indvielse af 

fodboldbanen, som det trods flere forsøg aldrig var lykkedes at holde. 

 

Han gennemgik derefter hovedpunkterne i bestyrelsens arbejde siden 

generalforsamlingen. Alt kan læses i mødereferaterne på hjemmesiden. 

 

Især Blåbærvej gav anledning til diskussion. Nogle hævdede at have materiale med 

omtale af Blåbærvejs status. Alle blev opfordret til at gennemse deres sager og give 

bestyrelsen kopi af materiale, der kan skønnes af vigtighed for sagen. 

 

Der blev stillet spørgsmål om opbevaring af noget kompost på fællesarealet bag 

Slåenvej. Det medførte, at plantebæltet mellem Slåenvej og Brombærvej blev nævnt.  

Et bestyrelsesmedlem nævnte, at vi alle har skrevet under på en deklaration da vi 

købte vores grunde. Af hensyn til samhørigheden er det vigtigt, at vi alle overholder 

reglerne. 

 

Der blev spurgt til legeplads på fællesarealet. Forslaget er skrinlagt, da det blev stemt 

ned på generalforsamlingen. 

 

Der blev udtrykt ønske om bænke langs stierne i området. Bestyrelsen undersøger 

omkostninger og medtager evt. forslaget på næste års budget. 

 

Efter noget almindelig småsnak sluttede mødet i god ro og orden efter ca. en time. 

 

Torsten Kindvig 

Sekretær 


